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Inning verkeersboetes  -  Doorstorting van opbrengsten aan de gewesten

Uit gegevens van federaal minister van Financiën Johan Van Overtveldt blijkt dat van de 
1,2 miljard euro die de federale overheid de voorbije drie jaar inde aan opbrengsten uit 
inbreuken op de reglementering inzake verkeersveiligheid, circa 556 miljoen euro werd 
doorgestort naar de gewesten. Vlaanderen ontving daarvan ongeveer 360 miljoen euro. 

De zesde staatshervorming heeft het systeem enorm complex gemaakt. Ik parafraseer 
de minister tijdens de commissievergadering van 10 november 2016. De deelstaten zijn 
grotendeels bevoegd voor mobiliteit, maar niet voor de inkomsten uit boetes. Behalve 
dan inkomsten uit snelheidsboetes: die komen het Vlaamse Gewest toe, zij het opnieuw 
via de federale omweg, tenzij dan de boetes uit snelheidsovertredingen, begaan op 
autosnelwegen. Die komen dan weer het federale niveau toe, tenzij dan de boetes uit 
snelheidsovertredingen, begaan op autosnelwegen op basis van aanvullende 
reglementen. Die komen dan opnieuw naar het Vlaamse niveau. 

1. Op basis van welke afspraken werd het bedrag van 360 miljoen euro doorgestort 
naar de Vlaamse overheid? Komt dit overeen met de schattingen die de minister 
maakte?

2. Wordt de minister betrokken bij de verdere uitwerking van de oplossing voor het 
probleem dat rijst met betrekking tot het doorstorten van opbrengsten uit 
verkeersboetes door de uitvoering van de zesde staatshervorming? Is een definitieve 
oplossing hiervoor reeds in zicht?
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1. Het bedrag van 360 miljoen euro dat aan de Vlaamse overheid werd doorgestort, 
betreft voorlopige toewijzingen en stortingen door de FOD Financiën. Een definitieve 
afrekening volgt nadien en is afhankelijk van het aantal vaststellingen binnen de 
geregionaliseerde bevoegdheid. Op basis van de berekeningen op de gekende 
vaststellingen van 2011 liggen de voorlopige toewijzingen iets lager dan de schatting. 

2. Binnen de “Task Force geregionaliseerde verkeersinbreuken” wordt de situatie 
opgevolgd. De federale overheidsdiensten Justitie en Financiën werken aan een 
definitieve oplossing voor die zaken die nog niet kunnen worden gelinkt. Voor wat 
betreft de inbreuken die worden afgehandeld door middel van de onmiddellijke inning 
of een minnelijke schikking, bestaat er geen probleem. Het probleem stelt zich bij de 
boetes na een veroordeling. De rechters nemen immers een beslissing die soms 
betrekking heeft op meerdere inbreuken, waardoor de boete is gerelateerd met deze 
verschillende inbreuken. Om hierin een verdeling  mogelijk te maken, wordt 
momenteel gezocht naar een globale methode. 


